

Personal Information Collection Statement (PICS)

1. Prospective clients may provide the required personal information voluntarily in connection to this campaign. Failure to provide the necessary information may result in the prospective clients not being able to participate in the campaign.
2. Sun Life Hong Kong Limited (Incorporated in Bermuda with limited liability) (“Sun Life”) may from time to time collect personal information from the prospective clients to this campaign and marketing promotion. The personal information will be used by Sun Life, and transferred to our financial advisors/financial intermediaries, all of whom may use the prospective client’s personal information (i.e. full name, telephone number and email address) to contact him/her by email, telephone, SMS or any type of electronic message for the purpose of campaign promotion and to handle any follow up activities as may be communicated during the contact together with such other personal information to be collected.
3. Any prospective client will have the right to request access to and correction of his/her personal data held by or reject receiving marketing information from Sun Life. The prospective client should make his/her request by email at SLHK_PensionMarketing@sunlife.com.

個人資料收集聲明（PICS）

1. 潛在客戶可自願提供與此活動相關的所需個人資料。未能提供所需個人資料可能導致潛在客戶無法參與此活動。
2. 香港永明金融有限公司（於百慕達註冊成立之有限責任公司）（「永明金融」）可能不時收集此活動及市場推廣的潛在客戶的個人資料。個人資料（即姓名、電話及電郵地址）將被永明金融使用、及被轉移至我們的理財顧問/金融中介機構及被他們使用，我們及他們可能使用潛在客戶的個人資料以電話、電郵、短訊或任何電子信息等方法與他/她聯絡，以便推廣此活動及處理在聯絡過程中可能傳達的任何跟進活動以及要收集的其他個人資料。
3. 任何潛在客戶有權要求查閱及更正其個人資料或拒絕接收來自永明金融的市場資訊。潛在客戶應將有關要求以電郵形式發送至 SLHK_PensionMarketing@sunlife.com。